

ONLINE PRAYER ROOM 线上祷告室

Preparing to be a
预备成为

Sanctuary

神的殿

21.10.2020

WEDNESDAY 星期三

8PM



Prayer Guide

Dear brothers/sisters,

We hope that you are just as excited as us for the upcoming Wednesday Prayer Meeting (21 Oct)! The theme of the prayer meeting is “Preparing To Be A Sanctuary”.

It is God’s call for us to be holy, for He is Holy (1 Peter 1:16). Even though we are sinners, God still desires to dwell in us, because He loves us. So in response, let us come before Him in repentance and reverence so that we may grow in knowledge of God and live out our calling through Jesus Christ every day.

Let’s take time to reflect on our lives in the past few months. Are there any areas in our lives that do not please God? Does our lifestyle please Him? Let’s bring them to the altar, and ask God to clean our hearts once again, and to gain a deeper understanding of His righteousness and holiness. (Psalms 51, 1John 1:9)

Jesus commanded us to “Love the Lord your God with all your heart and with all your soul and with all your mind and with all your strength.” (Mark 12:30). We are to love Him wholeheartedly. However, as sinners, we will never be able to ‘be holy’ with our own strength. Thankfully, the Lord has sent Jesus and the Holy Spirit to intercede, and to be our Helper.

We encourage you to spend some time to do these things before the prayer meeting:

1. 5 mins of Silence. Come to God and be silent. You can stand, sit or kneel as you posture your heart.
2. 5 mins of Scripture Reading: 1 Peter 2:1-12
3. 5 mins of Silence. Allow God to speak to you and refrain from speaking.

Are your hearts prepared? We look forward to meeting you in the prayer meeting!

祷告指南

亲爱的弟兄姐妹，

盼望你和我们一样为即将到来的周三祷告会（10月21日）感到兴奋！祷告会的主题为“预备成为神的殿”。

上帝呼召我们成为圣洁，因为祂是圣洁的（彼得前书1:16）。虽然我们是罪人，神仍然愿意住在我们里面，因为祂爱我们。所以我们也当存悔改敬畏的心，来到祂面前回应祂，好叫我们认识神的心增长，天天藉着耶稣基督活出我们的呼召。

让我们花点时间回顾过去几个月的生命。在我们的生活中，有什么地方是不讨神喜悦的？我们的生活方式是否合神心意？让我们把这些都带到祭坛前，求神再次洁净我们的心，并使我们对神的公义和圣洁有更深入的认识。（诗篇51篇，约翰一书1:9）

耶稣吩咐我们“要尽心、尽性、尽意、尽力、爱主你的神。”（可12:30）。我们应当全心全意地爱祂。然而，作为罪人，我们不能凭自己的力量成圣。值得感恩的是，主差遣了耶稣和圣灵来为我们代求，并成为我们的帮助。

我们鼓励你在祷告会前花些时间做以下的预备：

1. 静默5分钟。来到神面前安静自己。你可以站着，坐着或是跪着，来好好预备你的心。
2. 5分钟的经文阅读：彼得前书2:1-12
3. 静默5分钟。保持安静，让神对你说话。

你的心预备好了吗？我们期待在祷告会中见到你！

Join Zoom Meeting

<https://us02web.zoom.us/j/88603397097?pwd=UFpmbVpBKzIWK2REOC9GVHBzOVNPZz09>

Meeting ID: 886 0339 7097

Passcode: 725371

Song to meditate 诗歌回应:

Sanctuary 圣所 (English 英文)

https://www.youtube.com/watch?v=AxB9VH3cCN4&ab_channel=allfords4me1

The House of Prayer 祷告的殿 (Mandarin 中文)

<https://www.youtube.com/watch?v=wRftAahFrt8>